

Franckesche Stiftungen zu Halle

**Rectore Magnificentissimo, Serenissimo Regio Principe, Ac
Domino, Dn. Friderico Avgvsto, Elector. Saxon. Herede, Ac
Reliqva De Vita Iacobi Boehmii, ...**

**Calo, Johann Adam
Moehring, Anton Günther**

Vitembergae, 1707

VD18 90815599

Praefatio.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-199853](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-199853)



I. N. I. PRAEFATIO.



IACOBVM BOEHMIVM, hominem et absurdum, et diuinæ perinde, atque humanæ sapientiae rudem, nec desunt, qui cum sequantur, tum quanto eum possunt studio, tueantur. Mirum uero, quo diutius effulsit lux Euangelii, hoc magis reuiuiscere hodie impias sutoris huiusce doctrinas, maiore uel, quam unquam antea, conatu ueluti ab umbris renouari. Quae cum pleno agmine hoc in primis tempore puriorem Dei coetum infestent, nimisque perturbent modis, haud me ab re facturum existimaui, si qualem haberint ducem, ac patrem, loco speciminis explicarem. Ut autem eo felicius progrediar, totam tractationem huius instituti dispeſcam in quatuor capita, ita, ut primum uiri uitam, et mortem, deinde scripta, tum quaedam dogmata exponam, et denique asſeclas nonnullos subiungam. Prius uero, quam remum ducam, ut hunc laborem susceptum in DEI gloriam expediam, et feliciter, et ex uoto succedant mihi omnia, DEVM invoco religiosissime.

A 2

CA-